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MÖTESANTECKNINGAR 

Närvarande: Weronica Öberg, Bo Ekenberg, Maria Torefeldt, Ida Sjögren Knutas, 
Jenny Ekman, Frida Kaunisto, Camilla Bredesen  

 

Frånvarande: Liselotte Odelius, Cecilia Asp-Paulrud, Thomas Hertman, 

 

Protokollförare: Maria Torefeldt 

 

Punkt Ärende  

1 Mötet öppnas  

 
Ordföranden öppnade mötet efter att det konstituerande mötet hållits. 

 

2 Dagordning  

 
Dagordningen läses upp och godkänns. 

 

3 Föregående protokoll  

 Föregående protokoll läses upp och godkänns. Digital signering ska 
ordnas. 

 

4 Arbetsgrupper  

 a. Hästgruppen: 

• Hästarna är på sommarbete 
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• Shadia är tillbaka hos ägaren över sommaren, vi får veta i mitten av 
juli om vi får låna henne igen till hösten 

• Beteshagarna i Viksberg ska fixas 

• Kenny är såld och har flyttat 

• Hästgruppen tar fram förslag på erbjudande till de intresserade 
privatpersonerna som vill inackordera sina halvblod (lösdrift) 

b. Verksamhetsgruppen:  

• Ska lägga in inlägg om sponsring på hemsidan 

c. Cafegruppen: 

• Inget nytt  

 

5 Ekonomi  

 Föreningen har gått ca 30 000 kr bättre än budgeterat men går back varje 
månad till följd av högre lönekostnader och att arvsfondsbidraget uteblivit.  

Återkommande bidrag från Södertälje kommun: Bergtorp får 200 000 kr i 
dialogpengar från kultur- och fritidsnämnden i Södertälje kommun. 
Ordföranden har signerat avtal, bidraget har inte kommit in i år. 

Diskuteras om det leasade släpet ska vara kvar eller köpas ut, inget beslut. 

 

 

6 Nuläge  

 a. Weronica har fått förslag på bidrag att söka från Olle på förbundet  
b. Hemsidan behöver uppdateras 
c. Ridläger och feriepraktikanter startade idag 13/6. Sommarskoj fullt. 

Få deltagare på nybörjarlägrena. 
d. Arvsfonden – utökad ansökan: Nyckelskolan och Salems kommun 

har sagt ja. Vittraskolan och Nykvarns kommun vill föra dialog. 
e. Grupperna – Vilka ridledare har vi nästa termin: Mån, tis och onsdag 

är klara. 

 

7 Söka sponsring  

 Lägga ut något på hemsidan om att vi gärna tar emot sponsring för att 
kunna utöka vår verksamhet. Står kvar 

 

8 Frågor från ungdomsstyrelsen  

 Önskar fixa till i hjälpledarbaracken nu under sommaren, styrelsen säger 
ja, fritt för hjälpledarna och fortsätta det pågående arbetet. 

Önskar att allmänna regler för stallet sätts upp. Står kvar 

Hästgruppen tar fram allmänna regler och sätter upp informationslappar 
som diskuteras med ungdomssektionen. Står kvar 
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Regler för hjälpledare – Ungdomssektionen tar fram ett förslag som 
diskuteras med hästgruppen. Står kvar 

9 Övriga frågor  

 -   

10 Tid för kommande möten  

 2 augusti kl. 19-20:30  

11 Mötet avslutas  

 Ordföranden avslutar mötet.  

 

Protokollet godkänns av: 

Weronica Öberg 

Bo Ekenberg  

Ida Sjögren Knutas  

Maria Torefeldt 

Lise-Lott Odelius  

Cecilia Asp-Paulrud 

Camilla Bredsén 

Frida Kaunisto 
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